THE MOST BEAUTIFUL COUNTRIES IN THE WORLD
 Every country has its marvels and breathtaking landscapes, but these ten are blessed with a rare package of outstanding natural beauty and man-made wonders that enhance their territories with everything from beautiful cities to timeless villages, magnificent parks and pristine scenery. They are countries that offer a variety of sights and an abundance of inspiration from man and nature.
ITALY
 The world's most beautiful city, the most inspiring cultural treasures, and magnificent scenery: Nowhere else in the world will you find a bigger concentration of beauty. There's Venice, Florence and Rome with their varied architecture, the natural masterpiece that is Tuscany with its rolling hills, vineyards and snow-peaked mountains. Then there's the perfect naturalist painting that is the Amalfi Coast or Lake Maggiore and the Alps and you get the sense that no country on Earth offers as much beauty anywhere you turn as Italy
SPAIN
 The most common image of Spain is of the dreadful overdevelopment of the Costa del Sol or of the coastline of some of the Balearic Islands, but Spain is so much more than that. It's perhaps the most diverse country in the world, with everything from white Mediterranean villages to sophisticated urban centers. You won't find a city with a greater sense of individuality than Barcelona, and from the Pyrenees to Andalusia, Spain could serve as the backdrop for any kind of film, book or painting. It's also the world's most seductive country, passionate about living the good life reflected on grand plazas in even the smaller cities, in well-preserved historic centers, and in the smallest of villages perched on hilltops. To top it all off, there are some of the world's grandest, most powerful and incomparable architectural treasures, from the Alhambra to the Great Mosque of Cordoba.
FRANCE
 Paris exudes the most perfect atmosphere of cultural grandeur but although the capital gets all the attention, France offers so much more. Villages with abundant Old World charm are all over the country, from around the magnificent Loire Valley to verdant Provence. Then there's the glamorous Riviera and if you want to see the world's greatest palace (Versailles) and museum (the Louvre), here they are. But France is also a country of world-class living in outdoor cafes, in perfectly-preserved towns and in wine-producing regions such as Bordeaux and Champagne. If that's not enough, see the majesty of Mont St. Michel, the numerous chateaux all over the country and the spectacular panorama of the Chamonix valley.
GREECE
 The Greek Islands on the blue waters of the Aegean Sea are home to some of the world's most beautiful beaches. They're the first images of the country but then there's the majestic Mt. Olympus, extraordinary Meteora, and ancient ruins around the country. While Athens disappoints those looking for aesthetic inspiration, Greece is a country that truly satisfies all the senses and it's understandable how the idea of so many gods originated here.
USA
 It has the ugliest cities in the developed world linked by shopping mall roads of fast food joints, car lots, billboards, cheap hotels and soulless suburbs (with populations obliviously living the American nightmare), but when it comes to nature, America really is the beautiful. There are the Hawaiian islands, the epic scale of the Grand Canyon, the extraordinarily clear waters of Lake Tahoe, California's Big Sur, the wildlife in Alaska, the breathtaking scenery of Monument Valley or of Yellowstone, Yosemite and the other great national parks, the forestland of the Great Smoky Mountains... The list of natural wonders seems to go on forever and then there's San Francisco to save the country on the offer of beauty in an urban setting.
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Самые красивые страны мира
 Безусловно,  каждая страна имеет свои чудесные и захватывающие места. Однако эти десять стран выделяются своим исключительным пейзажем, природной красотой и потрясающими произведениями искусства, созданными людьми. Запоминающиеся места этих стран простираются от огромных величественных мегаполисов до вечно прекрасных деревень, от великолепных парков до нетронутых завораживающих пустынь. Созерцая достопримечательности этих стран, каждый человек черпает вдохновение, находясь наедине с природой.
Италия
Пожалуй, больше нигде в мире Вы не найдёте такое скопление красоты как в городах Италии, которые богаты своими культурными ценностями, архитектурной историей и чудными пейзажами. Самые известные из них – это Венеция, Флоренция и Рим. Природные «шедевры», такие как  Металлоносные Холмы, виноградники и снежные горы, красуются по всему региону Тоскана. Побережье Амальфи, озеро Лаго-Маджоре и Альпы – одни из самых живописных мест, глядя на которые, можно с уверенностью сказать, что ни одна страна на Земле не сможет подарить столько красоты человеческому взору как Италия.
Испания
 На различных иллюстрациях Испанию чаще всего олицетворяет Коста-дель-Соль или берег Балеарских островов, но на самом деле эта страна представляет собой гораздо большее. Наверное, Вы нигде не сможете найти страну с таким разнообразным ландшафтом, который простирается от средиземноморских деревень до крупных городов.  Барселона, кажется, имеет свою индивидуальность и душу, а замечательные пейзажи от Пиренеев до Андалусии – это самый лучший вариант выбора фона для любого фильма, книги или картины. Это также самая соблазнительная страна в мире, которая пробуждает страсть и желание наслаждаться жизнью в массивных городах, в хорошо сохранившихся исторических центрах и в самых маленьких деревнях, расположенных на вершинах холмов. Кроме того Испания славится своими величайшими и несравненными архитектурными произведениями искусства - от Альгамбра (архитектурно-парковый ансамбль) до Великой мечети Кордовы.  
Франция
 Если речь идёт о Франции, то на ум сразу же приходит Париж. Это, безусловно, чудесный город с атмосферой культурного величия, однако не стоит уделять внимание только ему, ведь Франция предлагает нам увидеть значительно больше замечательных городов и достопримечательностей. Большое количество деревень, пропитанных шармом античности, расположены по всей стране: от великолепной долины Луары до зелёного Прованса. Гламурное побережье Ривьера и, конечно же, известные на весь мир Версальский дворец и Лувр тоже здесь. Франция также знаменита своими многочисленными кафе под открытым небом и винодельческими регионами, такими как Бордо и Шампань. Если Вам и этого мало, то Вы должны увидеть величие Мон-Сен-Мишель (скалистый остров Франции) и потрясающую панораму долины Шамони.   
Греция
 Греческие острова на синих водах Эгейского моря ограждают себя самыми красивыми пляжами в мире. Кроме этого, Вы можете насладиться видом величественной горы Олимп, необычных монастырей Метеоры и античных руин. В то время как Афины разочаровывают тех, кто ищет эстетического вдохновения, Греция всем своим видом отвечает на наш немой вопрос: «Почему столько Богов именно отсюда?»
Соединённые Штаты Америки
 В США огромное количество некрасивых городов, знаменитых своими заполненными магистралями, сетью ресторанов быстрого питания, рекламными щитами, дешёвыми гостиницами бездушных пригородов (с людьми, которые живут не Американской мечтой, а Американским кошмарным сном), но когда дело доходит до природы, то Америка раскрывает для нас всю свою красоту. Это, конечно же, Гаваи, эпический масштаб Grand Canyon, необыкновенно чистые озёра Тахо, Калифорнийский Биг-Сур, дикая природа Аляски, захватывающие пейзажи Долины монументов Йеллоустоуна, Йосемити и другие национальные парки, леса Грейт-Смоки-Маунтинс…Список природных чудес США можно продолжать очень долго и закончить городом Сан-Франциско, который спасает американский городской пейзаж. 
 
